
Motion från Jimmy Lorentzon till Värmdö Båtsällskap årsmöte 2022.

Ta bort obligatorisk vaktgång och arbetspass för personer i de olika kommittéerna

Idag så har vi ett gäng fantastiska volontärer som fyller upp våra arbetsgrupper (kommiteer). Själv så
är jag med i varvskommitteen.

Jag som är med i Torsbyvarvskommitté har mellan 8 och 10 arbetspass varje år på varvet. Att sen
dessutom behöva åka ner och jobba i Bolvik eller gå vakt känns som det borde kunna lösas med
övriga medlemmar.

Mitt förslag är att alla funktionärer som gör sitt arbeta i sin kommittee ska slippa gå vakt samt inte ha
krav att arbeta på några av de andra anläggningarna.


